

**Van:** [redacted] - DGMO  
**Verzonden:** vrijdag 30 oktober 2020 15:04  
**Aan:** [redacted] (MN); [redacted] (MN)  
**Onderwerp:** RE: Koop eerste twee Nb-vergunningen bij Veluwe

In de memo naar de minister wordt dit aangehaald als oplossing ihkv een wTB of om nog mee te nemen in reguliere TB (en dus uitstellen), beide als beheersmaatregel voor risico SSRS en beide met consequenties voor Hoevelaken. Ik zou het dus wel aanmelden

---

**Van:** [redacted] (MN)  
**Verzonden:** vrijdag 30 oktober 2020 14:22  
**Aan:** [redacted] - DGMO; [redacted] (MN)  
**Onderwerp:** FW: Koop eerste twee Nb-vergunningen bij Veluwe

Hoi [redacted] en [redacted], zie onder..

In het licht van de nota waarin allemaal scenario's staan als ssrs klap, en we externe saldering nodig hebben voor prio habitat en meer, krijg ik de vraag vanuit Grondverwerving of wij als Ring Utrecht willen meedoen of willen aanmelden via stuurgroep inzake saldering met 4 vergunningen? Of laten we die vooralsnog bij hvl?

@ [redacted], denk jij ook even mee.. bij wie leggen we dit neer..

Gr, [redacted]

---

**Van:** [redacted] (MN)  
**Verzonden:** vrijdag 30 oktober 2020 14:17  
**Aan:** [redacted] (GPO) <[redacted]@rws.nl>; [redacted] (GPO) <[redacted]@rws.nl>; [redacted] (MN) <[redacted]@rws.nl>  
**CC:** [redacted]@meanderbv.nl; [redacted]@meanderbv.nl  
**Onderwerp:** RE: Koop eerste twee Nb-vergunningen bij Veluwe

Hoi [redacted], dit komt voor het TB2020 Ring Utrecht niet meer op tijd rond, of alles moet volgende week afgerond zijn. Maar dat lijkt me een utopie omdat er over 2 weken pas weer wordt gesproken met betrokkenen. Of is er og een enorme sprint mogelijk?

Of saldering nog verder onderzocht en voorgezet wordt lopende de procedure bij de RvS, ligt bij dgmo. Ik zal hen op de hoogte stellen. Voor nu wel alvast veel succes...

Gr, [redacted]

---

**Van:** [redacted] (GPO) <[redacted]@rws.nl>  
**Verzonden:** woensdag 28 oktober 2020 17:54  
**Aan:** [redacted] (GPO) <[redacted]@rws.nl>; [redacted] (MN) <[redacted]@rws.nl>; [redacted] (MN) <[redacted]@rws.nl>  
**CC:** [redacted]@meanderbv.nl; [redacted]@meanderbv.nl  
**Onderwerp:** FW: Koop eerste twee Nb-vergunningen bij Veluwe

Goedemiddag,

Bijgevoegd de voorzet om te komen tot een eerste verzoek aan de stuurgroep stikstof.

Graag vraag ik [redacted] om te controleren of de cijfers voor Knooppunt Hoevelaken er goed in staan.  
Graag vraag ik [redacted] om te controleren of de cijfers voor Ring Utrecht er goed in staan.

Bij de N35 heeft de PL (Projectleider) de aanvraag voor toestemming en budget bij de stuurgroep ingediend.  
[redacted] en [redacted] vraag ik daarom met [redacted] kort te sluiten hoe en wanneer en wie de aanvraag indient bij de stuurgroep.  
Het bijgevoegde memo kun je daarvoor hopelijk gebruiken.

[redacted] en [redacted] staan in de cc omdat wij de koopovereenkomsten moeten voorbereiden etc.  
Over 2 weken spreken we weer met de betrokkenen en dan is het de bedoeling dat we tot een overeenkomst komen (dus daarvoor moeten we het groene licht van de stuurgroep hebben)  
Dan zou de getekende overeenkomst dit jaar gereed kunnen zijn en dat is conform plan knooppunt Hoevelaken op tijd.

Ondertussen hebben we ook de twee andere vergunningen waarover jullie zijn geïnformeerd.  
Deze zijn groter en duurder en zullen wat meer tijd vergen om rond te krijgen (maar ook dat heeft een goede slagingskans om in de komende 3 maanden te realiseren)  
Een separaat memo daarover wordt je uiterlijk maandag gemaaild zodat dat ook bij de stuurgroep kan worden voorgelegd.

M.v.g.  
[redacted]

---

**Van:** info@[redacted] <info@[redacted]>  
**Verzonden:** woensdag 28 oktober 2020 17:44  
**Aan:** [redacted] (GPO) <[redacted]@rws.nl>  
**Onderwerp:** Koop eerste twee Nb-vergunningen bij Veluwe